
Chrystus dziś woła do każdego z nas:  
„Odwagi! Ja jestem. Nie bójcie się!”  

                                          Mk 6, 50 
 
 

Panie nasz Jezu:  
„Ufamy, że przychodzisz do nas mimo drzwi 
zamkniętych - przychodzisz do naszych 
domów i mieszkań, by ukoić niepokój  
i dać nam nową Nadzieję!” 
 
 
 
 
Moi drodzy! 
Pamiętajmy, że Bóg nas nigdy nie opuści.  
Jesteśmy ochrzczeni, Jezus żyje w naszych sercach  
i pragnie, abyśmy Go tam znaleźli! 
 
Jesteśmy z Jezusem, wierzymy w Jego 
Zmartwychwstanie, dlatego mimo kruchości 
naszego życia, której doświadczamy - z wielką 
wiarą i ufnością zawołajmy: 
JEZU UFAM TOBIE! 

 
 
Pełem wiary, nadziei i miłości - codziennie w każdej Mszy świętej 
modlę się z Wami i za Was wszystkich, i Wasze Rodziny! 
 

Życzę nadziei, odwagi, Bożego pokoju w sercach i zdrowia!  
 
Ks. Marian Midura 
 

 
 
 


